
پایان بلاتکلیفی کی روش و تیم ملی ایران
تیم ملی 4 جلس��ه روی زمین چمن ورزش��گاه آزادی تمرین می کند. به گزارش خبرآنلاین، مسئولان 
ورزشگاه آزادی پذیرفتند که تیم ملی ایران 4 جلسه تمرینی خود را در این ورزشگاه انجام دهند. نصرا... 
سجادی، معاون وزیر ورزش این خبر را تایید کرد و گفت: »بعد از این که آقای گودرزی وزیر ورزش نامه 
نوش��تند و خواس��تار حل این مشکل شدند، من به آکادمی رفتم و زمین آنجا را دقیق دیدم و دیدم که 
مثل زمین شماره یک آزادی نیست. مهندس فضای سبز آزادی و کمپ هم در کنار دبیر کل فدراسیون 
در آنجا بودند. البته گفتند داریم چمن را بذرپاش��ی می کنیم. از آنجا هم به ورزشگاه دستگردی رفتیم 
که گفتند به خاطر میزبانی از تیم ملی عراق و همینطور باشگاه نجف می توانیم 2 جلسه زمین را بدهیم 
ولی آقای کفاشیان نامه ای نوشتند و تشکر کردند که تیم ملی آنجا تمرین نمی کند. قرار شد تیم ملی 4 

جلسه در ورزشگاه آزادی تمرین کند چون آن ها پذیرفتند میزبان تیم ملی باشند.«

واکنشمعاونوزیرورزشبهنامهنگاریرئیسفدراسیونکشتیخطاببهرئیسجمهور

چن��دی پی��ش محمود گ��ودرزی، وزی��ر ورزش و 
جوان��ان در نامه ای به ریاس��ت جمه��وری تحلیلی 
از بازی های المپیک پی��ش رو و اردوهای تیم های 
ملی مختلف ورزش��ی ارائه کرد و رونوش��تی قوی و 
محکم به سازمان برنامه ریزی کشور مبنی بر این که 
به دلیل حضور ورزش��کاران در المپیک سال آینده 
به صورت ویژه به وزارت ورزش کمک شود و منابع 
لازم را بدهند تا کمبودی احساس نشود، ارائه کرد. 
در همین راس��تا و در اولین گام مقرر ش��د مراسم 
تقدیر از قهرمانان س��ال 93 اس��فند م��اه با حضور 
حس��ن روحانی، رئیس جمهور برگزار ش��ود. نصرا... 
س��جادی، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 
وزارت ورزش ب��ا حض��ور در برنام��ه ورزش و مردم 
در ای��ن خص��وص گفت: »تا آخری��ن لحظه انتظار 
داشتیم این مراس��م برگزار شود. به آن صورت نیز 
اعلام نکرده بودیم مراس��م برگزار می شود و منتظر 
پاس��خ بودیم. خوش��بختانه جن��اب رئیس جمهور 
کش��ورمان وقت گذاش��تند تا روز سه ش��نبه صبح 
)25 اس��فند( این مراس��م برگزار ش��ود. انشاا... در 
این مراس��م از م��دال آوران س��ال 93 و جانبازان و 
معل��ولان تجلیل به عمل آم��ده و آن ها جوایز خود 
را از رئیس جمه��ور دریافت خواهن��د کرد.« معاون 
توس��عه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوان��ان در مورد این که ظاهرا در مراس��م تقدیر از 
مدال آوران به آن ها س��که داده می ش��ود هم گفت: 
»همیش��ه رسم اس��ت که به آن ها حواله می دهند. 
آوردن آن همه سکه به دلایل امنیتی خوب نیست 
چراکه نزدیک به 8 هزار و 752 سکه داده می شود 
و درس��ت نیست آن را به مراس��م بیاورند. قطعا در 
فرصت تعیین ش��ده مدال آوران می توانند با مراجعه 
به صندوق قهرمانان و پیشکس��وتان پاداش خود را 
بگیرن��د.« او در مورد بودجه اختصاصی برای تقدیر 
از مدال آوران و قهرمانان ملی هم، چنین گفت: »ما 
تاکنون 43 میلیارد تومان برای تقدیرهای سال های 

گذشته که ربطی هم به دولت فعلی نداشت، هزینه 
کرده ای��م. همچنین جوایز و پاداش های مس��ابقات 
آسیایی و پاراآسیایی اینچئون را هم مثل هم دادیم 
و اعلام هم کرده ایم که جوایز و پاداش های المپیک 
و پارالمپیک هم همینطور خواهد بود؛ یعنی به یک 
می��زان. در س��ال 95 نیز قبل از اع��زام به المپیک 
تقدیر س��ال 94 را انجام می دهیم، البته به ش��رط 

این که منابع لازم تامین شود.« 
 

معاون توس��عه ورزش قهرمانی و حرف��ه ای وزارت 
ورزش و جوان��ان در خص��وص نامه رس��ول خادم، 
رئی��س فدراس��یون کش��تی ب��ه رئیس جمهور هم 
صحبت کرد: »همانطور که گفتم فدراسیون کشتی 
جزو فدراسیون هایی اس��ت که فعالیت های زیادی 
دارد. خ��ادم جزو قهرمانان عزیز و مثل فرزند خودم 
اس��ت. خادم از روی احساس و دلسوزی این نامه را 
نوش��ته اما بهتر بود که از مس��یر خودش می رفت. 

هزینه های کش��تی بالاس��ت و خود خ��ادم تلاش 
می کند که اسپانس��ر جذب کند.« س��جادی ادامه 
داد: »در فضای جمهوری اس��لامی اسپانس��رها به 
فدراس��یون های ورزش��ی کمک می کنن��د. در این 
مس��ئله توانایی مدیر و دیده ش��دن آن رشته مهم 
اس��ت. وقتی رش��ته دیده شود اسپانس��رها رغبت 
می کنند که به س��مت آن رشته بیایند. ما به اندازه 
آنچه که در تفاهم نام��ه آورده بودیم به تعهداتمان 
نسبت به فدراسیون کشتی عمل کردیم و تنها یک 
م��ورد مانده که تا پایان هفته 6 تا 7 درصد آن داده 
می ش��ود. در 2 س��ال اخیر فدراس��یون کشتی 12 
میلیارد و 820 میلیون تومان پول گرفته است. این 
نشان می دهد که هزینه های آن ها بالا بوده و شاید 
2، 3 برابر آن را می توانس��تند از اسپانس��ر بگیرند. 
اگر بودجه ما کم اس��ت نباید خودم��ان را بدهکار 
کنیم.« او افزود: »ما تقریبا به همه فدراسیون هایی 
که شانس کسب مدال را دارند سر می زنیم. وزارت 

ورزش تصویب کرده هر کس��ی که سهمیه المپیک 
کس��ب کرده ماهی 2 میلیون پ��ول بگیرد و ماهانه 
104 میلیون تومان پول می دهیم که این از بودجه 
وزارت ورزش نیس��ت. م��ا ای��ن کار را کردی��م که 
برای سال آینده ورزش��کاران با آسودگی خاطر در 
مسابقات شرکت کنند.« سجادی در پاسخ به این که 
آیا رئیس جمهور در جریان نیازهای ورزشکاران قرار 
دارد یا خیر تصریح کرد: »بودجه وزارت ورزش رشد 
42 درصدی داشته و این به دلیل اهمیت ورزش در 
جامعه است. مراس��م تقدیر پیش رو سومین دیدار 
رئیس جمهور با ورزشکاران محسوب می شود ضمن 
این که ایش��ان در ماه رمضان گذشته ورزشکاران را 
به ضیافت افطاری دع��وت کردند که این کار را در 
مورد همه اقش��ار نمی کنند.« وی با اشاره به دیدار 
اهال��ی ورزش با رهب��ر معظم انقلاب خاطرنش��ان 
ک��رد: »جامع��ه ورزش خدمت رهبری رس��یدند و 
از فرمایش��ات ایشان اس��تفاده کردند. به طور کل 
مس��ئولان نظام همه به ورزش علاقه مند هس��تند، 
حالا محدودیت هایی هم هس��ت که امیدواریم این 

حمایت ها در نهایت بیشتر شود.«
 

معاون توس��عه ورزش قهرمانی و حرف��ه ای وزارت 
ورزش و جوان��ان در واکن��ش به ای��ن موضوع که 
پیش تر اعلام کرده است نمی تواند برای فدراسیون ها 
پول چاپ کند، گفت: »من چنین حرفی نگفته ام اما 
به طور کل بودجه بس��یاری از فدراسیون ها افزایش 
یافته است. به هر حال همه مسئولان وزارت ورزش و 
شخص وزیر، آقای گودرزی در جریان تخصیص های 
فدراس��یون ها هس��تند. در این مورد م��ن و آقای 
مناف هاشمی جلس��اتی را برگزار می کنیم. من نظر 
کارشناس��ی می دهم که چقدر پول و چه زمانی به 
فدراسیون ها تزریق شود و باید بگویم این اولین بار 
اس��ت که فدراسیون ها برای تقاضای پول به وزارت 

ورزش نمی آیند و ما خودمان واریزی داریم.«

سجادی:بهتربودخادمازمسیرخودشمیرفت!

حس�ینبردبار/اس��تاد احمد علمایی ، مس��ئول 
امور فرهنگی فدراس��یون کاراته و پایه گذار سبک 
رزم انتظاران هدف اصلی از فعالیت های این سبک 
در ورزش کاراته را تربیت سرباز برای ولایت و طی 
طریق در مس��یر شهادت اعلام کرد و گفت: »ما به 
دنب��ال احیای توامان جس��م و روح ورزش��کاران و 
تربیت سرباز برای ولایت و امام زمان)عج( برای طی 
طریق در مسیر شهادت هس��تیم.« وی که دان 8 
خود را در سال 92 دریافت کرده ، در حاشیه حضور 
ورزشکاران سبک رزم انتظاران در نماز جمعه تهران 
در گفت وگو با خراس��ان اعلام کرد که آمده ایم تا 
از امام زمان)عج( مزد بگیریم و برای سال های بعد 
آماده ش��ویم، جزییات بیش��تر گفت و گوی کوتاه 
خراسان با این استاد ورزش کاراته که سابقه بیش 
از 50 سال مربی گری این ورزش را در کارنامه دارد، 

در ادامه می خوانید.
ه�دفاصلیحضورجنابعالیواینجمعاز
ورزشکارانکاراتهکادرنمازجمعهچیست؟

  ما یک س��ال برای آقا امام زمان)عج( کار کرده ایم و 
آمده ایم ک��ه مزدمان را بگیریم. روز جمعه تعلق به 
امام زمان )ع��ج( دارد و ما به نماز جمعه آمده ایم و 
امیدواریم به اندازه همین آقایانی که به نماز جمعه 
آمده اند، ان شاء ا... ایشان به ما مزد بدهد و آماده شویم 

که سال های  بعد را نیز به خوبی پیش ببریم.
اف�رادیک�هدرای�نگردهمای�یحض�ور

یافتهاند،ازچهگروهورس�تهازورزشکاراته
هستند؟

 افراد حاض��ر در این گردهمای��ی بچه های کمیته 
رزمی مساجد و سبک رزم انتظاران بودند ، البته اگر 
بخواهیم از طرف فدراسیون کاراته فراخوان بدهیم، 
ش��اید 100 برابر این جمعیت در این جا حضور پیدا 

کنند.
هدفاصلیسبکرزمانتظارانچیست؟

 سبک رزم انتظاران احیا ش��ده از ورزش و فرهنگ 
دینی اس��ت یعنی جس��م و روح را می خواهد احیا 
کند . هدف ما س��اختن س��رباز برای ولایت   است. 
مطلب دیگری را دنب��ال نمی کنیم و به  دنبال کار 
دیگری نیستیم و فقط هدفمان آن است که سرباز 

برای امام زمان )عج( تربیت کنیم.
فکرمیکنیدفعالاناینسبکچهکارایی
برایجامعهوکشورش�اندرآیندهمیتوانند

داشتهباشند؟
 فعالان در سبک رزم انتظاران در جامعه دارند مسیر 
ش��هادت را پیاده می کنند. یعن��ی هدف ما احیای 
شهادت است. امیدواریم که بتوانیم هویت خویش 
را در مسیر شهادت پیش ببریم. ما تلاش می کنیم 
در جامعه فرهنگ شهادت توسعه پیدا کند، یعنی 
خط ولایت همان خط شهادت است. ما خط ولایت 
را دنبال می کنیم و ان شاء ا... توفیق داشته باشیم که 

مسیر شهادت را احیا کنیم.

علمایی: فعالان سبک رزم انتظاران مسیر شهادت را دنبال می کنند
مسئولفرهنگیفدراسیونکاراته:هدفماتربیتسربازبرایولایتاست

پدی�دهمش�هدبهواقعپدیدهش�ده،نهبهخاطر
تس�اویگرفتنازاس�تقلالصدرنشینومدعی
درورزش�گاهآزادی،بلک�هبهخاط�رروندروبه
رشدیکهازآغازدوبارهلیگوبهقولینیمفصل
کاذبداش�تهوبا3بردو3مس�اویوکسب12
امتیاز،صدرنشینجدولدوربرگشتشدهاست.
ش�اگردانمحمدرضامهاجریدرنیمفصلدوم
گلکاش�تهاندودر6بازینباخت�هوفقط2گل
خوردهاندک�هیکگله�مازروینقطهپنالتی
بودهاست.روزپنجشنبههمروزپدیدهایهابود
ومهاجریوشاگردانشضمنتداومبخشیدنبه
رکوردنباختندرورزش�گاهآزادی،آبیپوش�ان
مدع�یراباهمهستارههایش�انمتوقفکردند.
محمدرض�امهاج�ری،مرب�یموفقپدی�دهدر
گفتوگ�ویاختصاصیباخراس�اندربارهبازی
بااس�تقلال،وضعیتکلیپدیدهازابتدایفصل
تاکنون،پیشبینیاشازآیندهاینتیمومباحث

دیگرصحبتکردهاست.
ازبازیبااس�تقلالش�روعکنیم،دیداریکه
موف�قش�دیدآبیپوش�انمدع�یرادرآزادی
متوقفکنی�دوالبتهبهبازیتدافعیوداش�تن
دفاعاتوبوس�یمتهمشدید،چهصحبتیدراین

بارهدارید؟
من کاری به جو رسانه ای ندارم و بر اساس واقعیت های 
موجود صحبت می کنم. ما به خاطر تاخیر در پرواز مان 
س��اعت 3 بامداد جمعه به مش��هد رسیدیم و من تا 5 
صبح بازی تیمم و اس��تقلال را تماشا کردم تا تحلیلی 
درست و واقعی از بازی داشته باشم. برای همین، الان 
می توانم به صراحت بگویم که نه تدافعی بازی کردیم و 

نه داوری در نتیجه بازی تاثیر داشت.
یعنیشمادرصحنهایکهدردقیقه48رخداد
واس�تقلالیهامعتقدندضربهمحسنکریمیاز
خطردهشده،اعتقادیبهاشتباهداوروکمکش

ندارید؟
من آن صحنه را بارها دیدم. اگر می خواس��تم بلافاصله 
پس از پایان بازی اظهار نظر کنم، ش��اید اظهاراتم یک 
مقدار تحت تاثیر استقلالی ها و رسانه ها بود اما حالا که 
فیلم بازی را دیده ام با اطمینان می گویم داور اش��تباه 
تاثیرگذار نداشت که اگر این طور بود و آن ضربه از خط 

گذشته بود، حالا کلی آسمان و ریسمان کرده بودند!

درمورددفاعاتوبوسیوبازیتدافعیوبسته
چطور،آنراهمردمیکنید؟

تا دقیقه 11 بازی که ما در زمین استقلال بودیم و پس 
از آن هم طبیعی بود که استقلال  در زمین خودی و با 
حمایت تماشاگرانش فشار بیشتری بیاورد اما در نیمه 
دوم بازی متعادل بود. ضمن این که خوب دفاع کردن، 
یک هنر است. هنر است که در 6 بازی 2 گل خورده ایم 
که یک گل هم از روی ضربه پنالتی بوده، آن هم مقابل 

تیم هایی که در جدول بالاتر از ما بوده اند. 
بهگفت�هخودت�ان5بازیکناصلیت�انراهم
نداشتید.فکرشرامیکردیداستقلالصدرنشین

رامتوقفکنید؟
ما در این بازی آل نعمه و ناصحی، 2 مدافع اصلی مان را 
نداشتیم و به جای آن ها خمیس و مرادوند با مصدومیت 
و بخیه به س��ر و چش��م بازی کرده اند. ما از شروع نیم 
فص��ل دوم کاذب و هفته هجدهم تا الان 6 بازی انجام 
داده ایم که مقابل تیم های تراکتورسازی، سایپا، ملوان، 
صبای قم، س��یاه جامگان و اس��تقلال تهران بوده و در 
این بازی ها باخت نداشته ایم. این ها اتفاقی نیست، کار 

شده و برنامه داشته ایم. بنابراین اتفاقی استقلال  را هم 
متوقف نکرده ایم. اگر بچه ها کمی جس��ارت داش��تند، 

می توانستیم گل هم بزنیم. 
پدیدهاززمانحضورشدرلیگبرتردرتهران
مقابلپرسپولیسواستقلالنباختهو7تساویو
یکباختدرمشهد،حاصل8تقابلباسرخابی
اس�ت.فکرنمیکنیدحفظهمینرکوردنباختن
درآزادیجس�ارتش�اگردانتانراب�رایبردن

گرفتهبود؟
قطع��ا نمی تواند بی تاثیر باش��د، اما نباید ه��م بازی با 
پرسپولیس و اس��تقلال سنگ محک کیفیت و قدرت 
یک تیم باش��د. ما مقابل خیلی از مدعیان موفق عمل 
کرده ایم، به طور مثال در 5 بازی ما با تراکتورسازی در 
لی��گ و جام حذفی، 5 برد برای پدیده ثبت ش��ده  اما 
رسانه ها فقط نتایج و آمار تیم های شهرستانی را مقابل 
پرس��پولیس و اس��تقلال پررنگ می کنند. امیدوارم با 
ظهور قدرت های جدیدی مثل تراکتورسازی، ذوب آهن 

و استقلال خوزستان  فوتبال دو  قطبی ما بشکند. 
ب�هآمارخوبتاناش�ارهکردید،6ب�ازیبدون

باختوصدرنشینیدرجدولدوربرگشت.این
اتفاقچطوررخدادهوچهش�دکهپدیدهدرنیم

فصلدوممتحولشد؟
م��ا زمانی که 3 - صفر به استقلال خوزس��تان باختیم 
و 4- ی��ک از ذوب آهن شکس��ت خوردی��م، فوتبال را 
نباختی��م و واقعا زیبا بازی کردی��م، اما وقتی دیدیم با 
فوتب��ال زیبا نتیج��ه نمی گیریم، نگرش م��ان را عوض 
کردیم و فوتبال نتیجه گرا ارائه دادیم و نتیجه اش شده 

 این کارنامه موفق!
کسانیکهتمرینتیمشماراازنزدیکدیدهاند
یاباروشکارش�ماآشناییدارند،میگویندرضا
مهاجریمربیایاس�تکهبهبازیرویزمینو
داشتندفاعقویخیلیتاکیدواعتقاددارد.در

اینبارههمتوضیحمیدهید؟
خب باید از فوتبال لذت برد و وقتی فوتبال روی زمین 
یا شناور ارائه می شود، نیازمند سرعت انتقال بالاست و 
بالا رفتن سرعت به زیباتر شدن بازی کمک می کند و 
من هم س��عی می کنم تیمم فوتبالی زیبا و با کیفیت 
ارائه دهد که به طور نسبی به آنچه می خواهم رسیده ام. 
در مورد بحث دفاع هم گفتم خوب دفاع کردن را هنر 
می دان��م و این به منزله وقت کش��ی و دفاع اتوبوس��ی 

نیست. 
تی�مش�ماجزومع�دودتیمهایلی�گبرتری
استکهدرحالحاضربازیکنخارجیندارد،چه
اتفاقیافتادکهپدیدهخالیازبازیکنانخارجی

شد.مشکلفنیبودیامشکلاتمالی؟
متاسفانه ما درگیر مشکلات مالی شدیم و ایگور پراهیچ 
که واقعا به خط دفاع ما نظم داده بود، با میلان از تیم 
ما جدا شدند. البته در نیم فصل احمد آل نعمه را اضافه 
کردیم که  واقعا خرید خوبی بود و کمک حال مان شده 

است.  
فصلگذش�تهتی�مپدیدهباعلیرض�امرزبان
درپای�انفصلبا33امتیازب�هکارشپایانداد،
اماالانپدیدهدرپایانهفتهبیس�توس�ومبه
امتیاز30رسیدهاست.هدفگذاریشماتاپایان
فص�لچیس�توچ�هجایگاهیراب�رایپدیده

پیشبینیمیکنید؟
ما در همین 6 هفته گذشته، 12 امتیاز گرفته و به طور 
میانگین در هر بازی 2 امتیاز کسب کرده ایم. هدف ما 
ادام��ه  این روند در 7 بازی باقی  مانده و قرار گرفتن در 

جمع 6 تیم بالای جدول است.

مهاجری: خوب دفاع کردن هنر است! 

متفــاوت از ورزشمتفــاوت از ورزشمتفــاوت از ورزش

قدردانی فدراسیون کشتی 
از رئیس جمهوری

علیرضا رضایی، س��خنگوی فدراس��یون کشتی 
اع��لام ک��رد از این ک��ه رئیس جمه��ور صدای 
قهرمان��ان مل��ی و فدراس��یون های المپیکی را 
شنید، سپاس��گزاریم. به گزارش تس��نیم، او با 
بیان این مطلب افزود: »پاس��خ و پیگیری دکتر 
روحانی و دس��تور جدی ایشان به دستگاه های 
مس��ئول ب��رای پیگیری مس��ائل و مش��کلات 
تیم ه��ای المپیکی می تواند نقطه عطفی در نوع 
نگاه متفاوت و متناسب با شان و جایگاه قهرمانان 
ملی و موض��وع حضور تیم های مل��ی ایران در 
المپیک باشد. امیدواریم دستور عالی ترین مقام 
دولت با پیگیری وی��ژه وزارت ورزش و جوانان 
و س��ازمان مدیریت و برنامه ری��زی توام بوده و 
بنا بر تاکی��دی که رئیس جمهور داش��ته اند به 
نتای��ج عملی و مثبت در وضیعت قهرمانان ملی 

و تیم های المپیکی منجر شود.«

هرروزمنتظرپیامهايشماهستیم.پیامک:2000999
***

حالا شاید در چند بازی لیگ داوری سهوا به نفع پرسپولیس بوده 
ولی در اکثر بازی ها داوری به نفع استقلال بوده و هست. والا استقلال 

به گفته خود استقلالی ها خوب بازی نمی کنه. 
این آقا که گفته رونالدو به تیم های ضعیف گل می زنه حتما یادش 
نیس��ت که رئال برای دهمین بار قهرمان ش��د و رونالدو 17 گل زد. 

حتما تمام تیم های لیگ قهرمانان ضعیف هستن. 
خدمت دوستی که گفتند پرسپولیس برای توجیه نتیجه نگرفتنش 
به داوری اعتراض می کنه عرض کنم باز خوبه ما به داور که صد البته 
به حقه اعتراض می کنیم نه مثل ش��ما که برای توجیه باختتون به 

گزارشگر بازی یعنی آقای مزدک میرزایی معترض میشین. 
با سلام به خراسان ورزشي استقلالي محترم نظر کارشناس براي 
اخراج بازیکن راه آهن را ش��نیدي ولي پنالتي گمشده راه آهن و گلي 
که طالب لو از وس��ط دروازه بازي با اس��تقلال اهواز بیرون کشید رو  

ندیدي بي انصاف.
 کار فوتبال ما به جایی کش��یده که گزارشگر تبریز صراحتا میگه 
تماش��اگران پرس��پولیس باید محروم بش��ن. واقعا برای این فوتبال 

متاسفم.
با عش��ق و ادب، تیم ملی فوتبال ایران نه آپاچی مآب است، نه 
توریست مس��لک و نه آلت دست برخی مسئولان بدون عرق ملی، 
این تیم حرف آخر آس��یا و خاورمیان��ه را می زند... زنده باد ایرانی 

باغیرت ...
گاه گ��داري پیامک��ي علیه اس��تقلال چاپ مي کنی��د؛ اون هم 
براي دلخوش��ي پرسپولیس��ي ها! والا بیش از 90 درصد پیامک ها 
و مطالبتون علیه پرسپولیس��ه و تا مي تونین براش حاشیه س��ازي 
مي کنین. با چیه پرسپولیس مشکل دارین؟ محبوبیتش، یا این که 
انص��اف و آب��روی روزنامتون رو به یک نفر اس��تقلالي که از قضا، 

مسئولیتي نصفه و نیمه داره معامله مي کنید!
جالبه یک بازی که اس��تقلال از داوری متضرر بشه 10 تا بازی 
از داوری سود مي بره ولی پرسپولیس 10 تا بازی از داوری متضرر 

بشه یک بازی از داوری سود مي بره، به این میگن عدالت؟ 
 واقعا برای بنگر و کمیته انضباطی متاس��فم که با بنگرها قاطعانه 

برخورد نمی کنند.
تیمآقای مایلی کهن به کره 6 تا زده، نسل جوان فوتبال رو ساخته، 
فوتس��ال را چهارم جهان کرده اما کی روش چه گلی به س��ر فوتبال 

زده؟ 
دوست عزیز استقلالی خودتونم خوب می دونید افتخارات تیم تاج 
ک��ه به لطف رانت دولتی رژیم گذش��ته ب��وده، الان هم که به لطف 
داوری و با بازی های کسالت آمیز و مسائل پشت پرده و الطاف داوری 
فقط دارید نتیجه می گیرید، آخه این فوتبال شما چه افتخاری داره؟

دبیر فدراسیون دوومیدانی منصوب شد
محم��ود گ��ودرزی، وزی��ر ورزش و جوانان طی حکم��ی فرامرز 
روس��تایی فر را به سمت دبیری فدراس��یون دوومیدانی منصوب 
کرد. گفتنی اس��ت؛ روس��تایی فر، قهرمان اس��بق دوی 800 متر 
ای��ران و دارنده مدال طلای مس��ابقات قهرمانی آس��یا در س��ال 

1989 است.

زاویهنگاهشماسوژه
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شهرداری ورامین قهرمان لیگ 
برتر تکواندو شد

ب��ا پایان مب��ارزه 2 تیم ش��هرداری ورامین و پاس 
قوامی��ن و پی��روزی ورامینی ه��ا، ش��اگردان پیام 
خانلرخانی عن��وان قهرمانی لیگ برت��ر تکواندوی 
مردان را به دست آوردند. به گزارش ایسنا، در اولین 
مب��ارزه هفته نهم از مرحله برگش��ت چهاردهمین 
دوره مس��ابقات لیگ برتر تکوان��دوی مردان )جام 
خلیج ف��ارس(، تیم های اول )ش��هرداری ورامین( 
و س��وم )پاس قوامین( جدول رده بندی به مصاف 
هم رفتند که در نهایت شهرداری ورامین با نتیجه 
5- 3 به برتری رس��ید و در مجموع با 43 امتیاز از 
16 بازی برای سومین سال متوالی کاپ قهرمانی را 

از آن خود کند. 

شهرداری اراک به نیمه نهایی 
لیگ بسکتبال رسید

تیم بسکتبال ش��هرداری اراک با پیروزی 91- 90 
مقابل دانشگاه آزاد در بازی هفتم پلی آف یک چهارم 
نهای��ی به مرحله نیمه نهایی لیگ برتر بس��کتبال 
رسید. ش��هرداری اراک در 3 بازی مرحله گروهی 
موفق به شکست حریفان ش��ده بود اما در 3 بازی 
بعدی در پلی آف از دانش��گاه آزاد شکست خورد تا 
کار به بازی هفتم در اراک کشیده شود. اراکی ها در 
بازی هفتم با اختلاف یک امتیاز موفق به شکست 
حریف تهرانی خود ش��دند که برای حضور در این 
مرحله تیمی متفاوت و کاملا تقویت ش��ده بود. به 
این ترتیب شهرداری اراک در نیمه نهایی به مصاف 

پتروشیمی بندر امام خواهد رفت. 

اخبار

25 اسفند مراسم تجلیل از مدال آوران سال 93 با حضور رئیس جمهور برگزار می شود

وزیر ورزش و جوانان در بازدیدی س��رزده از اردوی تیم ملی تیراندازی بانوان، دس��تور تغییر وضعیت 
اس��کان و غذای اردونش��ینان را در کوتاه ترین زم��ان صادر کرد. به گزارش ایس��نا، محمود گودرزی 
عصر پنج ش��نبه پس از بازگش��ت از همایش توسعه سوارکاری، چوگان و صنعت اسب، به طور سرزده 
از اردوی تی��م مل��ی بانوان تیراندازی بازدید کرد. وی در این بازدید پس از گفت وگو با ملی پوش��ان و 
کادر فنی تیم، از چگونگی تمرینات، محل اس��کان و وضعیت غذای ملی پوشان جویا شد. سپس طی 
دستور ویژه ای به نیکوخصال، مدیر مجموعه ورزشی آزادی، خواستار جابه جایی، تغییر محل اسکان و 
غذاخوری تیم ملی تیراندازی در کوتاه ترین زمان ممکن شد. محمود گودرزی در این بازدید از تلاش 

ورزشکاران برای سربلندی نام ایران تقدیر کرد. 

پنج ش��نبه در آغاز روز چهارم از مس��ابقات دوومیدانی معلولان قهرمانی آس��یا و اقیانوسیه- امارات، 
ملی پوشان ایران موفق به کسب 5 مدال شدند. در پرتاب نیزه بانوان کلاس F53/54 مرضیه صدقی 
با رکورد 12 متر و 51 سانتی متر به نایب قهرمانی رسید. در پرتاب دیسک مردان کلاس F46 مهدی 
هاش��م زاده با رکورد 41.95 متر نقره ای ش��د. در دوی 100 مت��ر کلاس T47 احمد اجاقلو با زمان 
11.09 ثانیه به طلا رس��ید. در دوی 100 متر کلاس T11 آرش خسروی با ثبت زمان 11.96 ثانیه 
 33/F32 به طلا رسید تا تعداد مدال های طلای کاروان ایران به عدد 10 برسد. در پرتاب وزنه کلاس
مهدی علیزاده با رکورد 8 متر و 95 س��انتی متر قهرمان ش��د و یازدهمین طلای کاروان ایران را به 

ارمغان آورد. کاروان ایران تا این لحظه موفق به کسب 11 طلا، 8 نقره و 2 برنز شده است.

طلاهای کاروان دوومیدانی معلولان 2 رقمی شددستور ویژه گودرزی برای تغییر شرایط تیراندازان 

٩٤٤٩٧٧١٢/ م

گفتوگویاختصاصیخراسانباسرمربیپدیدهمشهد
هادی


